

Q&A 2

Question 12:

Can you confirm for me what the dimensions 26 x 24 are for?

Would the dimensions of the armchair and ottoman be acceptable?

Est ce que vous pouvez me confirmer ce que les dimensions 26 x 24 sont pour?

Est-ce que les dimensions du fauteuil et pouf seraient acceptables?

6STCWRXXLUXXXXXXNNX	Tablet chair; 26x24 - with armrests; tablet on the right		
6STCWLXXLUXXXXXXNNX	Tablet chair; 26x24 - with armrests; tablet on the left.		
6SUSROXXLUX8XXXXLXXX	Poufs; 24 dia - round or hex shaped - hidden legs - CAN HAVE CASTERS		
6SLCWAXXFUXXXXXMXX X	Fauteuil; 26 x 24 - avec accoudoirs; Sans tablette - "loung chair"	37	n



TQB4-0011

Dimensions

Overall:

H 31.25"(794mm)

D 29.25"(743mm)

W 30"(762mm)

Seat:

H 17.5"(445mm)

D 19"(483mm)

W 21.5"(546mm)

Arm:

H 24.125"(613mm)

Answer/Réponse

"The dimensions 24x26 are for the external measurements of width and depth for the armchair with armrests without tablet' Lounge Chair 'code 6SLCWAXXFUXXXXXMXXX. In order for the furniture to fit into the space as planned in the plan, the proposed item cannot be much larger. So the suggested item in the image with 29.25 "deep and 30" wide would not really fit. On the other hand, if there is no other alternative, please make a price proposal with this model anyway.

For the ottoman, the wheels and the feet must be camouflaged or simply well below the seat. The proposed model seems to have roller legs on the side and does not meet our needs at all. "

« Les dimensions 24x26 sont pour les mesures extérieures de la largeur et de la profondeur pour le fauteuil avec accoudoirs sans tablette 'Lounge Chair' code 6SLCWAXXFUXXXXMXXX. Pour que le mobilier entre dans l'espace comme prévu au plan, l'item proposé ne peut pas être beaucoup plus gros. Donc l'item proposé dans l'image avec 29.25" de profondeur et 30" de largeur ne conviendrait pas vraiment. Par contre, s'il n'y a aucune autre alternative, s.v.p. faire une proposition de prix avec ce modèle quand même.

Pour le pouf, les roulettes et les pieds doivent être camouflés ou simplement bien en dessous de l'assise. Le modèle proposé semble avoir des pattes à roulettes sur le côté et ne correspond pas du tout à notre besoin. »

Question 13:

In the product table, Item #3 6LFSUPXXXXW8XXXTXXX shows a total quantity of 6. However, in the delivery schedule table, it only shows a quantity of 1. Could you please identify to which location and what day the remaining 5 products should go?

Dans le tableau des produits, l'article n ° 3 6LFSUPXXXXW8XXXTXXX montre une quantité totale de 6. Cependant, dans le tableau du calendrier de livraison, il ne montre qu'une quantité de 1. Pouvez-vous indiquer à quel endroit et quel jour les 5 produits restants doivent être envoyés?

Answer/Réponse :

An error is produced in the English RFB only the quantity requested for article 3 is 1 and not 6, see the modified RFB

Une erreur c'est produit dans le RFB Anglais seulement la quantité demandé pour l'article 3 est de 1 et non 6, voir le RFB modifié.